
Protokół Nr 43/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z dnia 12 czerwca 2018r.  

 

 

Obradom przewodniczył p. A. Zawadzki - Z-ca Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

 

Na wniosek Naczelnika Wydz. Planowania i Rozwoju dokonano zmiany porządku posiedzenia Komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za w/w zmianą.  

 

Lp. SPRAWA WNIIOSEK / INFORMACJA  

WYNIK GŁOSOWANIA  

1. Opiniowanie projektów 

uchwał na najbliższą sesję 

RM:  

1) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika – 

informacji w powyższej sprawie udzielił p. D. Smoliński, Naczelnik 

Wydz. Planowania i Rozwoju.  

Pan M. Marzec zapytał, czy są już jakieś wizualizacje pomnika.  

Naczelnik odpowiedział, że w chwili obecnej jest kilka propozycji 

masztów, w ciągu najbliższego tygodnia będą gotowe wizualizacje. 

Wydział jest w stałym kontakcie z ich autorami. Jako lokalizację 

pomnika proponuje się Park Miejski. Zakończenie jego budowy 

jeszcze w tym roku.  

Pan M. Marzec zapytał, czy pomnik ma upamiętniać 100-lecie 

odzyskania niepodległości przez Polskę, czy też rocznicę 

niepodległości naszego miasta.  

Pan D. Smoliński odpowiedział, że chodzi o odzyskanie 

niepodległości przez Polskę.  

Pan J. Wrona zapytał, w jaki sposób dokonany zostanie wybór 

propozycji, czy będzie powołany zespół, czy też może na zasadzie 

doradztwa fachowego znanego artysty.  

Pan D. Smoliński odpowiedział, że wszystko będzie zależeć od 

ofert, jakie wpłyną i czy w ogóle wpłyną, czy będą mieścić się  

w budżecie oraz jak będzie on posadowiony (może być wtedy 

niezbędne wydanie decyzji o warunkach zabudowy).  

Pan J. Wrona stwierdził, że w przypadku takiego pomnika musi 

zostać zawarta symbolika, oprócz również istotnego aspektu 

artystycznego i nad tym trzeba się tu zastanowić.  

Pan Wł. Sajda zapytał, dlaczego wcześniej nie można było wystąpić 

z taką inicjatywą wcześniej i czy teraz zdąży się z realizacją.  

Naczelnik odpowiedział, że wszystkie zadania z tym związane 

zostaną zrealizowane.  

Pan A. Głąb zapytał, czy jest to uchwała intencyjna, na co 

Naczelnik odpowiedział, że jest to zwykła uchwała, a po jej 

uchwaleniu będzie możliwość dalszych działań.  

Pan J. Wrona dodał, że jest to jak najbardziej słuszna inicjatywa,  

na co Wł. Sajda stwierdził, że jednak za późno.  

Pani I. Renduda – Dudek dodała, że taką inicjatywę mógł zgłosić 

każdy, teraz jednak najważniejsze jest, by zdążyć z jej realizacją, 

żeby ze strony Starostwa nie było opóźnień.  

Pan J. Wrona poinformował, że w takim przypadku obowiązują 

ściśle określone przepisy KPA. Ze swej strony zadeklarował,  

że jeśli warunki zabudowy zostaną zgłoszone to pokieruje dalszymi 

działaniami.  

 

Po przedyskutowaniu powyższego zagadnienia w wyniku 

przeprowadzonego głosowania członkowie Komisji Strategii przy  

7 głosach „za” i 3 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowali 

w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu).  
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2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski za 2017r.  
 

oraz  
 

3) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego za 2017r. (w załączeniu do protokołu).  

 

W/w projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

członków Komisji Strategii, stosunkiem głosów: 7 – za,  

0 – przeciw, 3 – wstrzymujące się.  

 

Ponadto członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali n/w projekty uchwał w sprawie:  
 

4) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
 

5) sprzedaży działek gruntu,  
 

6) ustanowienia służebności przesyłu,  
 

7) nabycia nieruchomości – dot. działek gruntu poł. w rejonie 

ul. J. Samsonowicza i Rudzkiej,  
 

8) nabycia nieruchomości – dot. działek gruntu poł. w rejonie 

ul. J. Samsonowicza i Rudzkiej,  
 

9) nabycia nieruchomości poł. w Ostrowcu Świętokrzyskim 

– dot. 3 działek poł. przy ul. Akacjowej,   
 

10) nabycia nieruchomości poł. w Ostrowcu Świętokrzyskim 

– dot. 7 działek przeznaczonych pod budowę ciągu ulic zbiorczych 

od ul. Iłżeckiej, poprzez ul. Rzeczki, do ul. J. Samsonowicza,  
 

11) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny,  
 

12) bezprzetargowego wynajęcia gruntu na terenie Osiedla 

Pułanki - dot. gruntu o pow. 9m2 pod usytuowanie kontenerów na 

odpady komunalne.  

 

W/w projekty uchwał w załączeniu do protokołu. 

2. Sprawozdanie z monitoro-

wania postępu w realizacji 

Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski za 2017r.  

 

Informacje w przedmiotowej sprawie przedstawił Naczelnik 

Wydziału Planowania i Rozwoju, p. D. Smoliński.  

Pan M. Marzec wskazał na kwestię związaną z bezrobociem,  

tj. na rezygnację ze wskaźnika tego bezrobocia ze względu na brak 

narzędzi monitorowania danych. Zapytał o brak tych narzędzi.  

Naczelnik poinformował, że przygotowując niniejsze opracowanie 

brano pod uwagę dane pochodziły z jednostek organizacyjnych 

zaangażowanych w Strategię i takie informacje pochodziły od tych 

właśnie jednostek. Stąd same jednostki zaproponowały rezygnację z 

tego wskaźnika.  

Pan M. Marzec zwrócił też uwagę na Centrum Aktywności 

Zawodowej, które bardzo dobrze funkcjonuje.  

Pan D. Smoliński dodał, że taka decyzja została podjęta, ta forma 

informowania. Zadeklarował także, że uzupełni te informacje 

o wartości określające dane działania.  

Pan M. Marzec stwierdził, że wygląda to podobnie jak w przypadku 

ankiet, gdzie 20 – 30% respondentów odpowiada na pytania.  
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Jego zdaniem dobrze by było wykazać, jak ten sektor się rozwija, 

jak wygląda sytuacja.  

Ponadto Naczelnik dodał, że zostanie zorganizowane wspólne 

spotkanie mające na celu wypracowanie określonych działań.  

Pan J. Wrona zapytał o część dotyczącą budowy i przebudowy dróg, 

tj. z jakich podmiotów pozyskiwane są dane.  

Naczelnik poinformował, że poz. 27 to udział Gminy, natomiast  

poz. 28 to dane uzyskiwane ze spółek gminnych. Ponadto 

zobowiązał się przedstawić w sierpniu br. komitetowi wszelkie 

wnioski i uwagi, jakie padły na dzisiejszym posiedzeniu Komisji.  

 

Członkowie Komisji Strategii przyjęli do wiadomości 

Sprawozdanie, o którym mowa powyżej (w załączeniu do 

protokołu).  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

 

 

          Protokołowała:         Przewodniczył:  

 

 

            A. Dzioba           A. Zawadzki  

Wydz. Organizacyjno – Prawny           Z-ca Przewodniczącego 

          Komisji Strategii i Rozwoju  


